
Iliriji-Vedrog se obetajo boljši časi
Ko je Uirija-Vedrog zašla v resne poslovne

težave, je le malokdo verjel, da se bo iz njib sploh
lahko še izvlekla. Nekaj optimistov pa se je ven-
darle našlo in vse kaže, da se bo ta optimizem
obrestoval. Čeprav velikim likvidnostnim težavam
ni mogoče čez noč stopiti na prsle, je Ilirija-
Vedrog že začela poslovati z lastnim denarjem,
torej brez kratkoročnih posojil. Ukrep družbene-
ga varstva se je torej tudi tokrat izkazal za pravil-
no potezo.

Res je sicer, da so v tovarni proizvodnjo precej
zmanjšali, skoraj za polovico, in da so morali
delavci, vsaj nekateri in za nekaj časa na prisilni
dopust, vendar so s tem dosegli, da so zmanjšali
zaloge za več kot tretjino. Delavci so se morali
sprijazniti tudi z drugačmm načinom dela in de-
lovno disciplino, precej jih bo tudi ostalo brez
dela, ker bodo tehnološki presežek... Vse te
stvari so po nekaj mesecih stopanja v tržno gospo-
darstvo že dobro znane. Delavci se seveda prito-
žujejo in pravijo, da niso dovolj obveščeni (tako
pravi sindikat) vendar pa je to predvsem posledica
bojazni pred brezposelnostjo, je dejal Rado Cer-
jak, predsednik začasnega kolektivnega poslovod-
nega organa v Iliriji.

Precej »mrtvega« kapitala ima Ilirija-Vedrog
v objektih na Lavrici in v Vojvodini. To imetje
skuša začasno vodstvo prodati, vendar so bili

poskusi za zdaj neuspešni. Ker pa je vsaka slaba
stvar za nekaj dobra - je tudi ta. Zdaj se namreč
nič več tako ne mudi s prodajo, saj gre Iliriji na
bolje, to pa poraeni, da bo imela čas poiskati in
počakati — in ji imetja ne bo treba prodati pod
ceno.

Začasno vodstvo se zdaj trudi, da bi spet prido-
bilo izgubljene kupce in našlo perspektivne proiz-
vodne programe. Ena od obetajočih poslovnih
potez je sodelovanje s firmo Wella Darmstadt.
Poleg tega se je vodstvo lotilo tudi analize cen
svojih izdelkov in podobnih izdelkov v tujini.
Skušalo bo najti pot do sprejemljivejših cen, če-
prav je obenem Rado Cerjak povedal, da je vsak
proizvod obremenjen s 114-odstotnimi dajatvami,
ki se jim ni mogoče izogniti.

Skratka: s pametno poslovno politiko in pravil-
nimi proizvodnimi programi, delovno disciplino,
tehnološko posodobitvijo in zmanjšanjem števila
delavcev ima Ilirija-Vedrog vse možnosti, da bo
postala perspektivno podjetje. V slednje se bo
namreč preobrazila še v času začasne »vlade«, da
se ne bi potem po nepotrebnem spet kje kaj
»zalomilo«. In naš izvršni svet je vsa dosedanja
prizadevanja vodstva podprl in poudaril, da začas-
no vodstvo zasluži vso pohvalo tako za dosedanje
delo kot tudi zato, ker si je upalo ugrizniti v to
kislo jabolko.


